

Guest Badge Requisition Form 來賓入場證章申請表格

I would like to order the guest badge(s) below for the 2025/26 Season 本人欲預訂下列 2025/26 年度來賓入場證章*:

Items 物品	Race Meeting Date 賽事日期	Quantity 數量
Complimentary Guest Badge 贈用來賓入場證章		
Cross-betting Guest Badge 雙邊投注來賓入場證章		
	Delivery fee 郵遞費用	HK\$ 30

* You may obtain a maximum of six guest badges per requisition form. 每張申請表格最多可取六個來賓入場證章。

Delivery service is available. The delivery fee HK\$30 will be debited from member's account. Please fill in the address below. 專遞服務另收取郵費 30港元,郵費將於戶口內扣除。 請於下方填寫地址。

Please present the following documents for guest badges collection 請於領取入場證章時出示以下文件:

- 1) A duly signed form by the Member; and 經會員簽署之申請表格;及
- 2) Membership Card 會員卡之正本 ^
- ^ If not collected by Member in person, please present a copy of Membership Card (front and back, no need to include Security Code) 如非會員本人領取,請出示會員卡正底面影印本,毋須包含安全碼

Notes 註:

- Members/Box users are responsible for the behaviour of his/her guests while they are at the racecourse. 會員/廂房使用者須對來賓於馬場內之行為負責。
- The guest's name should be written on the guest badge, which the name should be the same as the one appearing on valid identity documents.
 來賓入場證章上須寫上姓名,該姓名須與身份證明文件上的姓名相同。
- 3. Members/Box users must endorse the form whenever any alternations have been made.

此申請表格上如有任何修改,會員/廂房使用者須加簽證明。

- No person under the age of 18 will be admitted to enter the racecourses 未滿十八歲的人士不得進入馬場。
- 5. Singlets, shorts, slippers, flip-flops and plastic footwear are not acceptable at the Members Enclosure of the racecourses. Please refer to the Members' Facility Directory for the respective facilities' dress code guideline.

穿著背心、短褲、拖鞋及塑膠鞋均不符合馬場會員席之衣著準則。各設施之衣著準則詳細,請查閱會員設施指南。

Prior to providing the personal data sought on this form, please read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of this data. The Notice can be found at the submission counter and/or on http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp.

在向本會提供本表格內的個人資料之前,請先細閱有關個人資料(私隱)條例的通告,當中已述明限制本會使用有關資料的規定。該通告可見於交表櫃台和/或 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp。

Membership No.	Member's Signature		
會員編號	會員簽署		
Member's Name	Contact No.	Date	
會員姓名	聯絡雷話	日期	

Guest Badge Selling Office 來賓入場證章發售處

Members Services Centre on G/F of the Jockey Club Headquarters

LEVADE at Beas River Country Club

Concierge on G/F of Happy Valley Old Clubhouse Concierge on 1/F of Happy Valley New Clubhouse

Concierge on G/F of Sha Tin Clubhouse

Badge Office at 2/F of P1 Sha Tin Racecourse Multi-Level Car Park

Badge Office at Happy Valley Racecourse

馬會總部大樓地下會員服務中心 雙魚河鄉村會所 LEVADE

跑馬地舊會所地下禮賓部 跑馬地新會所一樓禮賓部

沙田會所禮賓部

P1 沙田馬場多層停車場二樓之證章辦事處

跑馬地馬場證章辦事處

The Twelve Designated Off-Course Betting Branches 十二間指定場外投注處

Hong Kong Island 香港島區

Shop D- F and G1, G/F, Yardley Commercial Building, 3 Connaught Road West, Sheung Wan

上環干諾道西 3 號億利商業大廈地下 D - F 及 G1 舖

Shop 2, UG-3/F, 10-12 Stanley Street, Central 中環士丹利街 10-12 號地下至三樓 2 號舖

Shop A-D, G/F, New Spring Garden Mansion, 59-65 Spring Garden Lane, Wan Chai

灣仔春園街 59-65 號新春園大廈地下 A 至 D 舖

G-1/F, Malahon Apartments, 501-515 Jaffe Road, Causeway Bay

銅鑼灣謝斐道 501-515 號美漢大廈地下及 1 樓

Shop A2, G/F and 2/F, Sunway Garden, 989 King's Road, Quarry Bay

鰂魚涌英皇道 989 號新威園地下及 2樓 A2 舖

Kowloon and New Territories 九龍及新界區

UG and 1/F, Kundamal House, 2-4 Prat Avenue, Tsim Sha Tsui 尖沙咀寶勒巷 2-4 號金帝行地下及 1 樓

Shop G3A on G/F, M/F, 1-2/F, Nathan Centre, 580 Nathan Road, Mongkok 旺角彌敦道 580 號彌敦中心地下 G3A 號舖、閣樓、1 樓及 2 樓 Shop 1-4, G/F, Greenwood Garden, 7-11 Sha Kok Street, Sha Tin

沙田沙角街 7-11 號翠華花園地下 1-4 號舖

Shops G15, M20 &116, Kwun Tong Plaza, 68 Hoi Yuen Road, Kwun Tong 觀塘開源道 68 號觀塘廣場地下 G15, M20, 116 號舖

Shop B2, G/F, Tsuen Kam Centre, 300-350 Castle Peak Road, Tsuen Wan 荃灣青山公路 300-350 號荃錦中心地下 B2 舖

Shop 236, 2/F, TKO Spot, Tseung Kwan O

將軍澳 TKO Spot 236 室

G/F, Tai Hing Building, 14-20 Tai Hang Street, Yuen Long 元朗泰衡街 14-20 號大興大廈地下地下

For Office Use 職員專用 HANDLED BY DATE BADGE SERIAL NO.